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Przewodnicz4cego
Rady Miasta Kolno

INTERPELACJA

1 . Szkola muzyczna w Kolnie, to jedno z pierwszych osi4gnipi lokalnego kolneriskiego

samorzqdu. Jej utworzenie kosztowalo Miasto, lokalnych kolnehskich patriot6w -

duzo zabieg6w i starari. Szkoia funkcjonowala w budynku otrzymanym od Skarbu
Paristwa po bylym Przedsigbiorstwie TurystycznymBiebrza, po bylym hotelu.

2. Pocz4tki szkoty nie byly latwe, z czasem pozyskano jednak niezbEdna kadrg, na miarp

6wczesnych mozliwoSci , szkolE doposazono, dzieci i mlodzieZ z Kolna mogla uczyd

sig gry na r62nych instrumentach-
3. Niew4tpliwie dla swego rozwoju - paristwowa szkola wymagala wsparcia - zar6wno

szkoly w tr om2y jak i lokalnych wladz.
4. Prawdopodobnie potrzeby kulturalne i edukacyjne dzieci i mlodzieZy, we wladzach

miasta jednak nie znalazly wlaSciwego zrozumienia i kilka lat temu Miasto budynek
sprzedalo a szkola znalazla k4t przy SP l.

5. Wobec takich uwarunkowai, szkola nie rozwija sig tak jak mogiaby.
6. W Kolnie edukacjg muzyczn4i artystycznE dzieci , na szczEScie prowadzq w domu

kultury Paristwo Pawel Podeszwik i i Anna Kowalewska.
7. Nalezy jednak podj46 dzialania przywracaj4ce wlaiciwe funkcje szkole mtzycznej.
8. Ubiega siE Pan o wyb6r na Burmistrza Kolna w 2024 roku .W Pana 6 punktowym

programie wyborczym, kt6rym lansuje siE Pan na facebooku brak jest dzialari na

rzecz rozwojt jednostek kulturalnych dla dzieci i mlodzieiry, nie wiadomo czy zechce
Pan zabiega6 o Srodki i na budowg szkoly muzycznej i biblioteki.

9. ProszE o wskazanie w jaki spos6b bgdzie Pan dzialal w kierunku odbudowy
zaniedbyrvanych przez Pana dotychczas - jednostek kulturalnych .
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